
Nagrajenec o sebi in še o čem

Milan Marolt: ,,Naša piva
naloga je bila povezati tu-
kajšnje vasi z mestom."

Pred nedavnim smo na Lipo-
glavu praznovali 10-letnico kia-
jevnih skupnosti. Zelo tesno je
bila oiganizacija te proslave po-
vezana z imenom Milana Ma-
rolta, predsednika pripravljenega
odbora, ki je bil tudi med usta-
novitelji prve KS v naši občini.

Starejši prebivalci Lipoglava
se morda še spominjajo veselo-
igre V Ljubijano je dajmo, v ka-

teri je Milan prvič zaigral. Bil je
namreč vrsto let član KUD lvan
Cankar, ki je dolga leta delovalo
na Lipoglavu. Prav to delo ga je
pripeljalo na pot družbenopoli-
tičnega delovanja: mladi clani
KUD so namrec tvorili tudi iz-
redno močno mladinsko organi-
zacijo.PoživilisodeloSZDL in se
vključili v krajevno samoupravo.

Takoj po vmitvi iz vojske je
Milan postal predsednik KO
SZDL.

,,Naša krajevna skupnost je
bila ustanovljena 8. aprila 1962,
tako da pravzaprav živi in dela
že trinajsto leto. lipoglav še ni
bil tako povezan z dolino (Ljub-
ljano) in je bila naša prva naloga
povezava od Lipoglava prek Za-
dvora do Most. S ptostovolnim
delom in s sredstvi gozdnega
obrata smo uspeli dograditi
cesto, leta 1968 pa smo dobili
tudi avtobusno postajo. Lahko si
mislite, kako pomembno je bilo
to za nas, saj smo do takiat ho-
dili na vlak v Šmarje-Sap, kakih
7 kilomettov oddaljen od lipo-
glavskih vasi.

Prav komunalne zadeve so
tisto, kai ljudje najbolj potrebu-
jejo in zelo smo se trudili, da bi
te zadeve rešili kar najprej. Leto
1969 je bilo zelo razgibano. Za-

čeli smo z gradnjo avtobusne ga-
raže, dobili smo telefonsko na-
peljavo, rekonstruritali pa smo
tudi cesto Repče - Brezje. V
tem času sem bil predsednik ko^
misije za komunalne zadeve pri
KS, tako da sem imel veliko sti-
kov z ljudmi. Zelo pogosto smo
se sestajali, saj je bilo ptoblemov
veliko in skušali smo jih čimpiej
rešiti".

Dve mandatni obdobji je bil
Milan odbomik za KS Lipoglav,
danes pa je predsednik zbora
Ijudi in občanov v Lipoglavu. Kljub
temu, da sta kultura in komu-
nalno delo dve dokaj različni
področji dela, pa tega ne bi
mogli trditi za lipoglavsko KS.
KUD Ivan Cankar je prenehal
delovati prav zato, ker so mtadi
trumoma odhajali v mesto. Sedaj
pa, ko je Lipoglav z mestoirt zelo
tesno povezan, je tega odtoka
vedno manj. Z reševanjem kch
munalnih problemov je torej
Milan posreuno pomagal tudi k
poživitvi kultume dejavnosti.

Ima Milan še eno, morda
skrito, zato pa ne neuresničljivo
žcljo. Zelo rad bi se namieč po-
novno srečal z vsemi člani KUD
Ivan Cankai na tovarniškem sre-
čanju. Upamo, da se mu bo ta
želja kmalu uresničila. IG


